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Protokoll fört vid Ireortens Biodlarförenings styrelsemöte 2023-04-12 

 

Plats:  Byahuset Ringamåla 

Närvarande:  

• Marie Algotsson 

• Styrbjörn Gustafsson 

• Nils-Erik Svensson 

• Martin Andersson 

• Göran Cederqvist 

• Mattias Mattsson 

• Ursula Knutsson 

• Anastasia Plyusova Binders 

 

§1 Mötet öppnas 

Ordförande Göran hälsar välkommen och förklarar mötet öppnat. 

 

§2 Val av mötessekreterare 

Nils-Erik Svensson valdes som sekreterare. 

 

§3 Val av justerare 

Att tillsammans med ordförande justera protokollet valdes Anastasia. 

 

§4 Föregående protokoll 

Protokollet godkändes.  

 

§5 Ekonomisk rapport 

Intäkter och utgifter från marknadsdagen i Mörrum är nu reglerade. 

 

§6 Rapport om medlemsantal 

Det finns 72 medlemmar registrerade i föreningen just nu. 67 betalande och 5 som ej har 

betalt. 

 

§7 Rapport från distriktet 

Senaste mötet inställt med kort varsel av Petra. Datum för nytt möte ännu ej bestämt. 

Vi kan nog inte räkna med snabbt stöd från distriktet av dokument angående info till 

markägare om AY. 

Vi bestämde att agera själva. Göran och Styrbjörn tar fram ett informationsblad som vi via 

LRF och ev. andra vägar, kan sprida till markägare. Nils-Erik kontaktar LRF. 

 

§8 Bihälsa 

Gruppen, där Catharina är med, har haft ett möte där 6 av 11 var med. Inga bitillsyningsmän 

var med. 

Viktigt att man anmäler uppställningsplats till Länsstyrelsen och att utställda kupor har namn 

och telefonnr. 
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Det är inte ok att plocka ner svärmar hur som helst just nu. Vet man inte säkert var den 

kommer ifrån kanske den ska avdödas. 

Använd inte svärmkupor. Det kan vara en smittorisk. 

 

§9 Kursverksamheten 

Sista teoriträffen är nästa vecka. Då kommer ytterligare en deltagare att tillkomma. 

 

§10 Ny föreningslokal 

Nils-Erik fick i uppdrag att beställa kupor och material snarast, så att vi kan förbereda flytt av 

bin i början-mitten på maj. 

Så fort vi får hem kuporna kallas till träff för att måla dem. 

Göran pratar med Jenny om hon kan skaffa färg. 

 

§11 Arbetet med jämställdhet och jämlikhet 

Konstaterades att vi är 27 tjejer och 45 killar i föreningen. 

 

§12 Sponsoravtal 

Göran har tagit fram lite bilder och text från marknadsdagen i Mörrum och skickat till 

Sparbanken i Karlshamn. 

 

§13 Inköp av säsongens material 

Nils-Erik beställer 2 pallar med 700 gr burkar samt lämpligt antal kartonger och lock. 

Lista med förslag på inköp som behövs pga flytt gick igenom och kompletterades. Nils-Erik 

beställer enligt denna lista. 

 

§14 Planering av träffar 

Göran har gjort ett schema över årets träffar. Skickas ut till styrelsen för att kompletteras med 

namn på de som kan hjälpa till och när.  

 

§15 Evenemang 

Torgaktiviteten på torget i Karlshamn slopas i år. 

 

Vi ska istället vara med på Naturens dag i Ire den 13 maj. Ursula blir kontaktansvarig för 

detta. Hon kollar upp med Jenny om hon också kan hjälpa till eftersom hon troligen också har 

honung att sälja. Katharina kanske också kan hjälpa till. 

Göran skickar ut info om den 13 maj. 

 

Vi har fått in ett par intresserade som vill hjälpa till vid Sweden Rock. 

 

§16 Årets utflyktsmål 

Utflykten den 11 juni blir bara till Bibruden i Bjärnum. Norrvikens trädgårdar slopar vi i år. 

Göran kollar upp innehåll och om fika kan ordnas. Samt skickar ut inbjudan till samtliga 

medlemmar. 
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§17 Honungsbedömningsreglemente 

Vi ställer in denna utbildning som var planerad till den 3 maj, eftersom de som är med i 

bedömningskommitten inte känner nåt behov av utbildning just nu. 

 

Istället lägger vi in en aktivitet på träffen den 4 juni. Där vi berättar lite om hur honungen 

bedöms och hur man får bra kvalitet på sin honung. Ansvariga Nils-Erik o Martin. 

 

§18 Honungskulinarisk matträff 

Planeras in senare i höst. 

 

§19 Övriga frågor 

Info om Amerikansk yngelröta 

Vi ber Hazim och Anastasia informera om detta på någon av våra första träffar.  

 

 

Vid protokollet: 

 

 

Nils-Erik Svensson (sekreterare) 

 

Justeras: 

 

 

Göran Cederqvist (ordförande)  

 

 

Anastasia Plyusova Binders (justerare) 


